
 

 

Ulica padlih borcev 2,   
5220 TOLMIN 

Odbor za družbene dejavnosti   

          

 

Številka: 011-0005/2020 

Datum:  11. 2. 2020 
               

 
Z A P I S N I K 

3.  seje Odbora za družbene dejavnosti,  

ki je bila v torek, 11. 2. 2020 ob 17.00 v mali sejni sobi Občine Tolmin  
 

Prisotni člani odbora: Peter Kavčič, Denise Šuler Rutar, Brigita Jerkič, Špela Mrak, Alenka Zgaga, Friderik 
Lapanja 

Odsotna članica odbora: Darija Mrak 
Ostali prisotni: Matej Kavčič (višji svetovalec za družbene dejavnosti), Maja Klanjšček (ravnateljica 

Glasbene šole Tolmin), Branko Velišček (direktor Zavoda za kulturo, šport in mladino), Vladi Mavri 

(ravnatelj Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin) 
 

Dnevni red 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 2. seje Odbora za družbene dejavnosti.  

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Glasbene šole Tolmin, v prvi obravnavi. 
4. Razprava in sklepanje o Letnem programu športa za leto 2020. 

5. Poročilo ravnatelja Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin za leto 2019. 
6. Vprašanja in predlogi. 

 

K 1.) 
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda  

 
Sejo je pričel in vodil predsednik Peter Kavčič. Ugotovil je, da je ob pričetku prisotnih pet članov odbora, 

ter zaključil, da je odbor s tem sklepčen. Manjkala je Špela Mrak, ki je napovedala zakasneli prihod. 
Darija Mrak se je za sejo opravičila.  

Predsednik je prebral dnevni red in ga dal v razpravo. Ker ni bilo pripomb in predlogov, ga je predlagal 

v potrditev. 
 

SKLEP. 
Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlagani dnevi red 3. seje.  

Sklep je bil s 5 glasovi ZA potrjen. 

 
K 2.) 

Razprava in sklepanje o zapisniku 2. seje Odbora za družbene dejavnosti 
 

Predsednik je podal zapisnik v razpravo. Pripomb in predlogov ni bilo zato ga je predlagal v potrditev. 
 

SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje zapisnik 2. seje v predlagani obliki.  
Sklep je bil s 5 glasovi ZA potrjen. 

 
K 3.) 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Glasbene šole Tolmin, v prvi 

obravnavi  
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Odboru se je pred pričetkom 3. točke pridružila Špela Mrak. Odbor je sejo nadaljeval v sestavi šestih 

članov. 

 
Predsednik je povabil Mateja Kavčiča in Majo Klanjšček k dodatni obrazložitvi gradiva. 

Predlagani odlok je bil članom podan v obravnavo. Razprave ni bilo zato je predsednik oblikoval naslednji 
sklep. 

 

SKLEP. 
Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlog Odloka o ustanovitvi Glasbene šole Tolmin, 

v prvi obravnavi. 
Sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen.   

 

Predsednik se je zahvalil Maji Klanjšček za prisotnost in odgovore. Po sprejetju sklepa je ravnateljica 
sejo zapustila. 

 
K 4.) 

Razprava in sklepanje o Letnem programu športa za leto 2020 
(v nadaljevanju: LPŠ) 

 

K dodatni obrazložitvi sta bila povabljena Matej Kavčič in Branko Velišček.  
LPŠ je bil podan članom v razpravo. 

 
V razpravi so sodelovali Peter Kavčič, Friderik Lapanja, Brigita Jerkič. 

 

Razprava: 
- podpira se povišanje sredstev v proračunu za delovanje zavoda, 

- podano je bilo priporočilo, da se obravnava letni program skupaj z letnim programom kulture, 
- dodatna obrazložitev k proračunskim sredstvom za stroške adaptacije. 

 
Občinskemu svetu Občine Tolmin se posreduje pobudo, da se v pogojih in merilih za sofinanciranje 

programov in področij iz LPŠ v Občini Tolmin za leto 2020 opredeli, da se izvajalcem vseh športnih 

programov, ki nimajo usposobljenega/izobraženega kadra za strokovno delo v športu, število točk za 
strokovni kader za takšne programe korigira s faktorjem 0,20. 

 
Po končani razpravi in vprašanjih, na katera je odgovarjal Branko Velišček, je predsednik oblikoval 

naslednji sklep. 

 
SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlog Letnega programa športa za leto 2020 s  
predlaganim koeficientom za kader v višini 0,20.  

 

Sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen.  
 

Po sprejetju sklepa in zahvali predsedujočega, je Branko Velišček sejo zapustil.  
 

K 5.) 
Poročilo ravnatelja Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin za leto 2019 

 

Denise Šuler Rutar se je pred pričetkom poročanja ravnatelja Vladija Mavrija opravičila in sejo zapustila.  
Odbor je nadaljeval v sestavi 5 članov. 

 
Dodatna vprašanja so postavili Peter Kavčič, Špela Mrak, Alenka Zgaga. 

 

Ravnatelju je bila posredovana pobuda, da se v priprave in izvedbo proslave občinske slavnostne seje 
vključi večje število učencev osnovnih šol, da sodelujejo s kulturnim programom.  

 
Predsednik se je zahvalil ravnatelju za obrazložitve, le-ta je nato sejo zapustil. Za zaključek je bil 

oblikovan naslednji sklep.  
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SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s poročilom Osnovne šole Franceta Bevka za 

leto 2019. 
 

K 6.) 
Vprašanja in predlogi 

 

1. Alenka Zgaga je izpostavila problem uporabe športnega igrišča v Podbrdu. Lastnik omenjenega 
zemljišča so Slovenske železnice, želja pa je, da postane last kraja (občine). 

Odgovoril je Peter Kavčič, da pogovori s SŽ potekajo. Trenutno se čaka odgovor oz. predlog SŽ glede 
vrednotenja in kaj bo ponudba zajemala – ali samo zemljišče športnega igrišča ali tudi druge parcele.  

Predsedujoči je zaprosil Mateja Kavčiča, da bolj celovito informacijo pripravi za naslednjo sejo.  

 
2. Alenka Zgaga je pod drugo izpostavila problem uporabe telovadnice v OŠ Simona Kosa. Krajani si 

želijo večje dostopnosti do tega prostora. Predlagala je, da se razmišlja v smeri določitve skupnega 
upravitelja športnih objektov, ne samo v Podbrdu temveč na nivoju celotne občine.  

 
Matej Kavčič je povedal, da so že potekali pogovori z vodstvom podbrške šole o tem problemu vendar 

o nekih rešitvah v tem trenutku še ni mogoče govoriti. Pobuda članice o skupnem upravljavcu 

objektov je bila vzeta na znanje.  
Friderik Lapanja je predlagal, da se problematika odpre oz. predstavi na srečanju ravnateljev, kjer 

bo zagotovo predstavljeno, kako so posamezne šole odprte do potreb lokalnega okolja.  
 

3. Matej Kavčič je članom povedal, da je Nacionalni inštitut za javno zdravje in Planet GV na konferenci 

Zlati kamen 2020 danes (11. 2. 2020), občini Tolmin podeli nagrado Občina zdravja 2020.  
Nagrada je bila letos podeljena prvič, tolminska občina pa jo je prejela na podlagi dejstva, da je v 

preteklem letu prepoznala zdravje kot pomembno vrednoto in pri tem izstopala po aktivnostih za 
izboljšanje zdravja svojih prebivalcev. 

 
 

Predsednik se je zahvalil za spodbudno novico in članom za udeležbo ter sejo zaključil ob 18.16.  

        
  

 
        Peter Kavčič, 

predsednik odbora  

 
 

Zapisala: 
Katja Gaberšček 


